
                  

                                 

 

Søren Kann-skolen den 1. juni 2021 
 
 
 
Høringssvar: Ny ressourcetildelingsmodel for specialundervisning 
 
Det lokale MED-udvalg ved Søren Kanne-skolen har læst de udsendte forslag til ny 
ressourcetildelingsmodel for specialundervisning og giver følgende udtalelse: 
 
Vi kan ikke pege på en enkelt af de fire ressourcetildelingsmodeller. Den økonomiske 
ramme er den samme. Besparelsen på specialundervisningsmidlerne har inden for de 
seneste år bevirket, at det lokale råderum er blevet reduceret. Derfor betyder henvisning af 
elever til specialundervisningstilbud nu, at skolen må gå på kompromis i arbejdet med 
inklusion. De mellemformer, der er opstået af nødvendighed, er blevet reduceret inden for 
de seneste år. Vi mærker det i vores daglige arbejde, at den tidlige indsats, med mindst 
mulig indgriben i barnets hverdag som mål, har fået sværere og sværere vilkår på  
almenområdet. 
 
Vi opfordrer til, at der arbejdes med konklusionerne fra Evaluering af specialundervisning i 
Norddjurs kommune, inden der tages stilling til en ny ressourcefordelingsmodel. 
 
 
Med venlig hilsen 
 
MED-udvalget ved Søren Kanne-skolen 
//Næstformand Charlotte Høje Kristensen 
 
 


